
 
 
 

VERGADERING 
 
 
 
 
 

 

 
 agenda   verslag:       

vergaderdatum: 18/03/2024 
voorzitter: Jef De Prins, ondervoorzitter: Dirk Francken 

verslaggever: Dirk Francken  
aanwezig: Luc Aerts, Peter Couvreur, Paul Van Staey, De bruyn Stan, Mertens Roger, 

Wilmsen André, Gorrens Leo, Braet Guy, Verdijck Maria (Neos), Leni Pelgrims 
(St- Lenaartshof)  

afwezig met kennisgeving: Lode Bosmans, Van Dijck Kris 
afwezig zonder kennisgeving: Bertha Cools, Lode Bosmans, Pieter Van Hoof, Roy Arons, Filip Cooreman 
 

 
 

Opening Paula  

- Normaal met rondvraag, nu met uitgenodigden van buitenaf  

Mantelzorg  

- Folders/flyers zijn bezorgd;  
- 16 april: eerste van drie mantelzorgcafés van 2024; 

o Leden van de OAR zijn met zoveel mogelijk personen uitgenodigd  
- Inhoud eerste mantelzorgcafé 

o Wie is mantelzorger?  
- Affiches om initiatief kenbaar te maken zijn bedeeld aan leden OAR. 

o Worden verspreid in de gemeente. 
  

Rondvraag  

- Luc Truyts heeft besloten de taak van voorzitter toch niet op te nemen;  
- Dirk neemt de rol van secretaris op zich; 
- Roger: petanquebanen in Overbroek graag klaarmaken voor gebruik; 

o Luc neemt dat op dinsdag 19/03 mee naar het college van burgemeester en schepenen;  
- OKRA Sint-Lenaarts heeft zelf een petanquebaan aangelegd op het WZC Sint-Lenaartshof; 

o Kan voor WZC een win-winsituatie zijn  
- Verdyck Maria vervangt Luc Truyts als vertegenwoordiger van NEOS; 
- Leni Pelgrims volgt Dana De Vos op als directeur van WZC Sint-Lenaartshof 
- Luc A.:  

o Lode – verontschuldigd – kaartte vorige vergadering een problematische gezinssituatie aan; situatie 
wordt opgevolgd; 

o Wie neemt de honneurs waar om een formele brief…te ondertekenen als ‘waarnemend’ voorzitter 
of ondervoorzitter? 

▪ Jef De Prins van OKRA Sint-Lenaarts neemt dit op zich.  

Verslag vorige vergadering  

- Taak voor Paula: Brief naar ‘Batopin’ ivm toegankelijkheid lokaal bancontactpunt; Sint-Job-in-’t-Goor; 

duidelijk durven zijn, gekoppeld aan de werken; Paula heeft telefonisch contact opgenomen en er is 



toegezegd dat er contact zal zijn tussen gemeente en Batopin; De laatste verbindt zich ertoe om er voor 

te zorgen dat het bancontactpunt bereikbaar zal blijven.  

- Paula heeft ook Dominique Ceulemans (voorzitter Rode Kruis St-Job) gecontacteerd voor overleg ivm 

vorming om juiste kennis en gebruik van de AED toestellen eventueel toe te lichten. Dominique wil dat 

wel doen. Ingeval we dit wensen kunnen we een datum plannen en opnieuw contact opnemen met 

hem. Verder te bespreken!  

Blijkt dat alle AED toestellen al gebruikt geweest zijn. 

Contactgegevens Dominique: 0477 72 98 10 ceulemans.dominique@skynet.be 

Mogelijke vergoeding zou € 168/les ( voor 3 uur?) 

- Verslag gemaakt op 17/1, dient gedateerd op datum van 15/1; 

- Nutteloosheid van de grafieken van DIFTAR, omwille van de beperkte leesbaarheid; 

o Brief vanuit het college aan IGEAN werd vorige week verstuurd; 

▪ Inclusief vraag om maandelijkse storting mogelijk te maken voor kwetsbare gezinnen? 

▪ Reactie van verantwoordelijke directie ‘inzameling’: wordt erkend en verder opgevolgd 

na intern overleg bij IGEAN. 

Memorandum volgende bestuursperiode   
- Op basis van vorige memorandum  

o Guy heeft dat nagetrokken  

▪ Laatste document: evaluatie in 2017, rond de punten die niet opgevolgd of uitgevoerd 

zijn; 

o Zat bij de uitnodiging van 15/1; werd ook door Roger bezorgd aan de leden van de werkgroep 

memorandum;  

- Advies RPO: niet te omslachtig maken, hooguit een drietal belangrijk punten, die sterk benadrukt 

worden;  

- Eerder geplande vergadering werkgroepje om verschillende redenen uitgesteld; 

- Verder met het werkgroepje aan de slag: opnieuw nagaan of er mensen kunnen/willen aansluiten:  

o Vergadering van OKRA nationaal rond memorandum kan plaatselijk memorandum 

ondersteunen 

- Luc A:  

o Document ‘omgevingsanalyse van de administratie’ gericht aan de politiek; 

o Analyse bevraging (zie verder) bevat ongetwijfeld belangrijke aandachtspunten; 

o Concrete plannen: 

▪ Bouw nieuw dienstencentrum Brecht  

▪ Aanpak Lindeboom Sint-Job-in-’t-Goor 

▪ Dienstencentrum Sint-Lenaarts?  

• Jef DP stelt vast dat ‘plan’ voor dienstencentrum Sint-Lenaarts blijkbaar niet is 

opgenomen in de plannen van projectontwikkelaar Dorpsstraat;  

• Luc geeft aan dat de voorlopige erkenning er is en vijf jaar geldig is, hetgeen 

vraagt om een snelle en adequate aanpak van het volgende bestuur;  

• In welke orde van grootte? Op welke locatie? 

• Luc A.: koppeling van assistentiewoningen aan dienstencentrum bepaalt het 

succes ervan;   

• WZC Sint-Lenaartshof? De voormalig bieb? 
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o Wel vraag om nieuwe assistentiewoningen in Sint-Lenaarts; 

- Terugtrekking van voorzieningen (detailhandel, medische voorzieningen) in de dorpskernen is een 

aandachtspunt;  

- Betaalbaar en levenslang wonen, maar op welke manier?  

o Betaalbaar zelfstandig wonen  

o Betaalbaarheid assistentiewoningen?  

▪ Wordt in de gemeente grondig nagegaan, ook door verschillende adviescomités; 

▪ Sociale tarieven…  

- Dienstencentra als ontmoetings- en verbindingsplek; 

o Mensen hebben recht op maatschappelijke dienstverlening; 

 

Werkgroep kan geen knopen doorhakken, maar lijnen aangeven voor politici; 

Opvolging van het memorandum is essentieel voor de zinvolheid ervan!  

Nieuwe samenstelling werkgroep memorandum: Paula, Guy, Ingrid Van Gaver, Dirk. 

 

Nieuwe voorzitter OAR en nieuwe verantwoordelijke financiën 

- Voorzitter: voorlopig geen kandidaten, we komen er volgende vergadering op terug; 

- Financiën: voorlopig geen kandidaten  

- Guy B. wil ondersteunen en stelt als alternatief ‘een gespreksbegeleider’ voor 

- Oproep aan iedereen om in zijn/haar omgeving rond te kijken en mogelijke kandidaten voor te stellen…  

- Belangrijke beslissing want essentieel voor slagkracht en continuïteit.  

 

Subsidie aanvragen 
- Maandag ll. werd daarover toelichting gegeven in Sint-Lenaarts; 

- Frank W heeft het dossier van de Fedos BG (gepensioneerdenbond) Sint-Job als voorbeeld gebruikt;  

- Jef DP en Stan Db zijn er eveneens mee aan de slag;  

- Belangrijk:  

o Subsidieaanvraag niet koppelen aan één vaste persoon maar het dossier ter inzage bij 

meerdere personen, hoewel het maar door een persoon kan ingevuld worden;  

- In te vullen van 1 maart tot 16 april;  

o Blijkt voor iedereen te lukken 

- Subsidie voor jubilea van verenigingen apart aanvragen;  

 

Buurtanalyse 

- Grote respons, relevant en representatief voor de bevolking   

1.1. Sint-Job  

- Bereikbaarheid ‘diensten’ scoort in laag, evenals het contact met de buren;  

o Weg vinden naar thuiszorg loopt moeizaam;  

o Dienstencentrum ‘De Lindeboom’ werkt wel 

▪ Jammer genoeg niet verbonden met ’t Zand 



1.2. Sint-Lenaarts 

- Bereikbaarheid, winkels, voorzieningen  

- Landschap wordt weinig naar waarde geschat 

- Dienstencentrum is minder noodzakelijk, ‘t Sluisken is goed bereikbaar  

o Minder mobielencentrale van ’t Sluisken werkt 

- Kansen tot verbinding prima  

- Thuiszorg prima 

- Samenleven aangenaam 

- Gezondheidscentrum wel noodzakelijk  

- Mensen met moeilijkheden die – in sociale wijken - bij elkaar wonen, hebben meer noden aan 

dienstverlening.  

1.3. Brecht 

- Weinig specifieke noden; 

- Geen behoefte aan gezondheidscentrum 

o Aanwezige psychologisch centrum is nog weinig bekend;. 

1.4. Overbroek 

- Veel verbinding, waardoor mensen elkaar gemakkelijk ondersteunen; 

  

Overbroek en Veerle zijn grotendeels bij opgenomen in de deelgemeenten, tenzij de bezorgdheid er 
uitdrukkelijk uitspringt;  

1.5. Zorgaanbod  

- Kleinste woonkernen, minste behoefte  

o Sterk burennetwerk  

o Vaak familie in de buurt  

1.6. Boodschappendienst  

- Geen expliciete vragen, want ondanks aanbod in het verleden wordt dat telkens afgebouwd bij 

gebrek aan vragen;  

1.7. Communicatie  

- 55+ zijn beter op de hoogte van het aanbod en de mogelijkheden;  

- Brechtsnieuws! Erg positief, vergelijkbaar met de omliggende gemeenten;  

o Belangrijk dat er in Brechtsnieuws niet teveel info wordt gegeven; 

▪ Wel interesse voor specifieke dingen/aanbod, minder voor het reilen en zeilen 

van de gemeente;  

- Niet iedereen is digitaal vaardig genoeg om digitale info te raadplegen;  

o Er moet blijvend ingezet worden op infodoorstroming vanuit de dienstencentra;  

- Jongeren en mensen in moeilijkere situaties pikken de info minder op;  

o Jongeren (18-25) voelen zich te weinig verbonden met anderen en hebben het gevoel 

vaak alleen te staan; 

▪ Contacten vaak oppervlakkig;  

▪ Jeugddienst aanspreken;  

▪ Is een algemeen maatschappelijk probleem; 



o Doelgroepenwerking is een belangrijk aandachtspunt voor de werking van de 

dienstencentra en voor het memorandum;  

- Opleidingsniveau heeft nauwelijks invloed;  

- Bij doorvragen blijken de cijfers op vlak van communicatie toch minder goed;  

o Onderlinge communicatie gebeurt beter binnen verenigingen en vanuit dienstencentra;  

▪ Cafetaria ’t Sluisken;  

▪ Dient ook in Sint-Job verder aangezwengeld; 

- Communicatiemiddelen  

o Essentieel dat er niet teveel info wordt doorgegeven (cfr. Brechtsnieuws) 

▪ Volle prikborden werken NIET; 

▪ Herhaling belangrijke info werkt wel; 

o Verenigingen werken wel…  

In welke mate kan de gemeente hier een rol opnemen en waar ligt die dan precies?  

1.8. Vrijwilligerswerk 

o Er zijn nog groeimogelijkheden;  

▪ Wat houdt mensen tegen?  

▪ Krijgen vrijwilligers voldoende aandacht, waardering, ondersteuning?  

o Er zijn voldoende voorbeelden van sterke vrijwilligers werking: verdient systematische en 

structurele aandacht om de continuïteit te garanderen;  

1.9. Algemene vragen en bedenkingen  

- Misschien is het boeiend er een onderzoek van prof. Verté naast te leggen;  

- Doelgroepen 55+ vallen niet echt op;  

- Hoe krijgen we de juiste informatie bij de mensen, op het moment dat de mensen die info nodig 

hebben;  

Tenslotte  
Ander vergadermoment, aangezien Paula, die in de praktijk de voorbereiding en de coördinatie opneemt op 
maandag niet werkt:  
Volgende vergadering OAR: woensdag 29 mei 09.30 uur. 

  

 

 


